# 客戶重要通知 Important Notice to Customers



## 新增電子提示服務

為強化對客戶的保安措施,由 2019 年 9 月 7 日(星期六)起,當進行任何類型\*的支賬交易並達到觸發金額<sup>#</sup>時,本行將自動發出電子提示(包括短訊和/或電郵)至賬戶持有人。此新服務無須另行登記。

如有任何查詢,請致電本行客戶服務熱線(853)0800 555。

#### 中國建設銀行股份有限公司澳門分行

\*\*包括支行交易或透過電子渠道的交易 # 銀行會不定時檢視及釐定觸發金額

### **New eAlert Service**

To enhance security measures to our customers, an eAlert (including SMS and/or email) will be automatically sent to the account holder(s) with effect from September 7, 2019 (Saturday) when the debit transaction\* of a bank account meets the trigger amount\*. No registration is required for this new service.

For enquiries, please call our Customer Service Hotline at (853) 0800 555.

#### China Construction Bank Corporation Macau Branch

<sup>\*</sup>include the transactions via subbranch and electronic channels.

<sup>#</sup>the Bank may change the trigger amount from time to time.